



# Hoptrup Frivillige Brandværn



Hoptrup den 16.05.2022

## Referat fra bestyrelsesmøde den 16.05.2022 kl. 19.00.

Møde nr. 3 afholdes hos Jakob Kjeldsen

DAGSORDEN:	REFERAT:
<ol style="list-style-type: none"><li>1. Siden sidst<ol style="list-style-type: none"><li>a. Godkendelse af tidligere referat<ol style="list-style-type: none"><li>- Rettelser til tidligere referater</li></ol></li><li>b. Gennemgang af nuværende dagsorden</li><li>c. Andet siden sidst</li></ol></li><li>2. Igangværende sager<ol style="list-style-type: none"><li>a. Mandskabsvogn</li><li>b. Tour de france/gul fest</li><li>c. Samarbejde med byens foreninger</li><li>d. Knivsbergfest</li><li>e. Dokumentkontrol – kørekort, straffeattest m.m.</li><li>f. Opdatering af og til hjemmeside</li><li>g. Tøj til nye/eksisterende brandfolk – normering.</li><li>h. Skabe til indsatsbeklædning</li><li>i. Aktive/inaktive medlemmer</li><li>j. Vedtægter</li><li>k. Sagen om Mike og Torben sagen</li><li>l. Overdragelse fra tidligere bestyrelse</li></ol></li><li>3. Beslutningsreferat</li><li>4. Økonomi</li><li>5. Eventuelt</li></ol>	<p>Ad 1a: Referater fra tidligere bestyrelsesmøder rettes jf. modtagne kommentarer. Med disse rettelser fremlægges 3 referater til underskrift næste bestyrelsesmøde.</p> <p>Ad 1b: Dagens dagsorden er kompletteret og møde følges efter denne.</p> <p>Ad 1c: Der er nogen hændelser som ikke kom med i tidligere referater.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Brandværnet har efter den ordinære generalforsamling deltaget ved Niels Peder Hansens begravelse d. 11.03.2022 med fanevagt. Niels Peder blev 95 år gammel.</li><li>- Brandværnet har sendt en hilsen/gave til Harry og Mona Flebbes guldbryllup d. 01.04.2022.</li><li>- Brandværnet lykønsker Jesper Højslev Madsen der fyldte 30 år den 04.05.2022.</li><li>- Der har været afholdt sikkerhedsmøde med Brand og Redning, afholdt på Agerskov brandstation.</li><li>- Bestyrelsen drøftede håndteringen af indsatstøj da der var bestilt 2 par bukser udenom garagemester.</li><li>- Det har været drøftet at nogen ting skal fejlmeldes via sms til garagemester – ting han kan ordne selv – holdt op imod ting der skal fejlmeldes til Brand og Redning. Dette er en gråzone som skal drøftes med Thomas garagemester. Det blev derudover drøftet hvordan samarbejde med garagemester eller</li></ul>



# Hoptrup Frivillige Brandværn



## DELTAGET:

Jakob Kjeldsen  
Henrik Holm  
Lorenz Christensen  
David Jensen  
Rene Schondelmeier  
Bjørn Starman  
Jesper Madsen

## AFBUD FRA:

ingen

Referent: Lorenz Christensen

skal fungere. Jakob og Henrik tager en samtale med Thomas om dette.

- Navneskilt efter Thomas Hansen og Fritz Vognsen efterbestilles – Fritz's er blevet væk efter at det blev taget ned, nyt bestilles for samlingen af tidligere brandfolks skilt. Thomas mangler – Henrik følger op og overlader derefter ansvaret til garageudvalget.

Ad 2a: Mandskabsvogn – Vi havde et fantastisk godt møde med Brian M, Thomas Nielsen, Jakob Kjeldsen og Søren.

Ønsker om hvordan en sådan vogn er sendt til Brand og Redning – men vi har ikke hørt fra dem endnu.

Derudover så orienterer vi operativ chef og materielchef.

Der står en bil hos Brand og Redning som nogen i bestyrelsen snakker varmt om.

Jakob og Thomas – holdledere, AMR repræsentant skal arrangere et møde med Brand og Redning – Jakob er tovholder.

Ad 2b: Tour de france/Gul fest. Jakob indkalder holdledere til et Tour de france. Brand og Redning har indkaldt til møde den 9. juni. 3. Juli gennemføres Tour de france.

Jakob er tovholder.

Ad 2c: Samarbejde med byens foreninger.

En ny bestyrelse i borgerforeningen spørger om vi vil være involveret i byfest m.m.

Bestyrelsen bakker op om samarbejde med borgerforeningen. Kaptajnen bedes at orientere formanden for borgerforeningen via mail. Jakob er tovholder.

Ad 2d: Knivsbergfest. BDN har fået nye ansvarlige – vi drøftede hvad vi gør deroppe – vi stiller med 2 mand hele dagen i flere skift.

Lorenz drøfter med BDN og er tovholder.

Det er oplyst at vi modtog 2800 kroner for dette tidligere.

Ad 2e: Dokumentkontrol.



# Hoptrup Frivillige Brandværn



Der skal indhentes kopi af kørekort på alle der kører vores materiel. Jesper Madsen og Henrik Holm vil være behjælpelige ved næste øvelse. Bestyrelsen har et ønske om at indhente straffeattest af medlemmerne.

Konsekvensen af dette er drøftet.

Men da vedtægterne er upræcist på ordlyden og meningen af "hæderlig", så lægges der op til vedtægtsændring og derefter vil vi indhente straffeattester.

Som nu fortsætter vi – nye medlemmer afleverer straffeattest og optagelsesbegæring.

Ad 2f: Opdatering af ny hjemmeside. Kommet en faktura der skal betales. Når faktura er betalt bliver siden lagt op. Jesper opdaterer os om diverse udfordringer og løsninger.

Den gamle hjemmeside er nedtaget – den nye kommer op at køre når regningen er betalt. Der er nogen små ting der skal kunne rettes til.

Jesper har lyst til at lave webshop – dette kommer han senere ind på.

Lorenz spørger om der er betalt noget til webudvikleren før? Det er Jesper ikke bekendt med.

Jesper har lavet et system der udfaser papir, og øvelsesstatistik. Dette blev drøftet.

Ad 2g: Tøj til nye brandfolk/normering.

Jakob skulle finde ud af om vi kan have mere end 24 mand i tøj – betalt af Brand og Redning.

Jakob ønsker afklaring eller ikke på en række punkter. Til det vil han invitere Brand og Rednings chefer til møde med hele bestyrelsen til dialog.

Vi har nogen udeståender vi skal have styr på.

- Tøj og indsatsbeklædning
- Skabe til indsatsbeklædning
- Andre ting og sager
- bemanding

Vi ejer stationen – men indholdet – herunder også inventar – ejes af Brand og Redning.

Jakob er tovholder på at indkalde til møde.

Alle medlemmer af bestyrelsen skal komme med ønsker.



# Hoptrup Frivillige Brandværn



Derudover er der drøftet hvordan vi forholder os til brandfolk der bor uden for 5 minutters grænsen. Vedtægter er uklare på området.

Ad 2h: Skabe til indsatsbeklædning. Kommer på dialogmøde med Brand og rednings chefer. Vi vil bede garagemester om at indhente et tilbud og et oplæg.

Med dette vil vi så gå til brand og redning.

Ad 2i: Aktive og inaktive medlemmer. Dette er drøftet. Rene finder ud af dette med Brand og Redning via Karsten Donner i AMR.

Ad 2j: Vedtægter. Der er mange ting der er uklare – disse skal opdateres. Sproget skal fornyes og moderniseres.

Dette kræver et helt temamøde med bestyrelsen på stationen.

Bestyrelsen vil evt. hente hjælp udefra om dette. Ellers udsættes punktet til senere.

Jakob er tovholder.

Ad 2k: Sagen om Mike og Torben.

Sagen er juridisk henlagt af politiet idet sigtelsen er frafaldet.

Ad 2l: Overdragelse fra tidligere bestyrelse.

Punktet udsættes.

Ad 3: Beslutningsreferat.

Bestyrelsen beslutter enstemmigt at alle der kører skal forevise og taste kørekort i C3.

Bestyrelsen beslutter enstemmigt at vi arbejder videre på "stats" systemet Jesper snakkede om.

Ad 4: Økonomi

Vi har fået en overførsel ved en fejl – men da vi ikke har adgang til systemerne endnu, så kan vi ikke kontrollere beløbet og posten – ej heller overføre tilbage.

Vi er i gang med at sætte nemid op som det er tænkt og ment – noget der ikke var gjort tidligere. Dette er i gang – skulle være afsluttet ila 2 uger.

Ad 5: Eventuelt



# Hoptrup Frivillige Brandværn



- Rene. Festudvalget spørger om sommerfest. Bestyrelsen ber om et oplæg også vedr. økonomi.
- Rene. Lejlighed og station. Der er spurgt af lejer om der skal installeres varmepumpe snart. Rene efterlyser klar melding om ansvar på lejlighed. Det ligger i referatet fra sidste møde.
- Holm. Malene Holm har fået lov at låne nogle borde og stole. Dette er aftalt med Jakob.
- Næste møde 14. juni hos Rene 19.30